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Abstract (en)
[origin: CA3175161A1] The invention relates to a recoil-spring mount (9) for a breechblock (2) of a pistol (1), wherein the breechblock (2) has
breechblock guides (7) on both sides, and the recoil-spring mount (9) is designed such that it can be inserted into the breechblock (2) and fastened,
and it has a preferably substantially half-cylindrical main body (10) with at least partially continuous guide rails (11) on both sides and, on a rear
side, it has a substantially circular shoulder (12) for mounting a recoil spring unit (4). The invention also relates to a modular breechblock (2) for such
a recoil-spring mount (9), and also to a breechblock case (17) that can be fastened on the breechblock (2) by means of said mount, and also to the
breechblock case (17) alone.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schließfederaufnahme (9) für einen Verschluss (2) einer Pistole (1), wobei der Verschluss (2) beidseitig
Verschlussführungen (7) aufweist, und die Schließfederaufnahme (9) in den Verschluss (2) einführbar und befestigbar ausgebildet ist und einen,
bevorzugt im Wesentlichen halbzylinderförmigen, Grundkörper (10) mit beidseitig zumindest teilweise durchgehenden Führungsschienen (11)
aufweist, und an einer Rückseite einen im Wesentlichen kreisförmigen Absatz (12) zur Aufnahme einer Schließfedereinheit (4) aufweist. Ferner
betrifft die Erfindung einen modularen Verschluss (2)für eine derartige Schließfederaufnahme (9), sowie eine mittels dieser am Verschluss (2)
befestigbare Verschlusshülle (17), sowie die Verschlusshülle (17) alleine.
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